
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
datum : 27 april 2023 

van : Carla Claassen, SP 

onderwerp : Stort Doonweg, staalslakken 

 
 
Inleiding 
Het afval dat ontstaat bij de productie van staal blijkt bij grootschalig hergebruik giftiger dan gedacht 
concludeert het RIVM. Zo is te horen in de uitzending van EenVandaag op donderdag 20 april j.l. 
Tv-uitzending 20 april 2023 - EenVandaag (avrotros.nl) 
In deze uitzending wordt gesproken over de Stort Hoonweg in Eerbeek waarbij ca. 240.000 ton 
staalslakken is gebruikt om de voormalige stortplaats te stabiliseren voor het plaatsen van 
zonnepanelen. 
 
GroenLinks heeft in februari 2020 al vragen aan GS gesteld over de vervuiling vanaf de Stort 
Hoonweg  in Eerbeek. In februari 2022 en september 2022 is PS door GS geïnformeerd middels 
Statenbrieven PS2022-142 en PS2022-664.  
 
Nu blijkt uit een studie van het RIVM, uitgevoerd in opdracht van de Inspectie Leefomgeving en 
Transport (ILT) en gepubliceerd op 19 april 2023, dat de wettelijke regels voor het toepassen van 
staalslakken de risico’s voor mens en milieu niet afdekken. 
Milieuhygienische kwaliteit LD-staalslakken. Literatuurstudie | RIVM 
Wettelijke regels toepassen staalslakken dekken risico’s voor mens en milieu niet af | 
Signaalrapportage | Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) (ilent.nl) 
 
Naar aanleiding heeft de SP de volgende vragen: 
 

1) Na hevige regenval zijn er meerdere overstromingen geweest waarbij vervuild water vanuit de 
ringsloot het bos is ingelopen. Ook nadat er maatregelen onder last van een dwangsom zijn 
genomen, zie Statenbrief PS2022-664, hebben er na hevige regenval overstromingen 
plaatsgevonden zoals op 4 januari 2023. Zie: Stort Doonweg - ONS EerbeekBrummen 
- Is GS bij bekend dat er nog steeds overstromingen van de ringsloot zijn? 
- Zo ja, wat gaat GS doen om te voorkomen dat er overstromingen door hevige regenval 

blijven plaatsvinden? 
 

2) Is GS bekend met de uitkomsten van de literatuurstudie van het RIVM Milieuhygienische 
kwaliteit LD-staalslakken? 

3) Zo ja, wat is de conclusie van GS op deze literatuurstudie? 
4) Op hoeveel locaties in Gelderland zijn er staalslakken uit de staalindustrie gebruikt en waar? 
5) Wat gaat GS doen om de risico’s, door de toepassing van staalslakken, voor mens en milieu 

weg te nemen? 
 

 
 
 
 
Carla Claassen, SP 
 

https://eenvandaag.avrotros.nl/item/eenvandaag-20-04-2023/
https://www.rivm.nl/publicaties/milieuhygienische-kwaliteit-ld-staalslakken
https://www.ilent.nl/documenten/signaalrapportages/2023/04/19/wettelijke-regels-toepassen-staalslakken-dekken-risicos-voor-mens-en-milieu-niet-af
https://www.ilent.nl/documenten/signaalrapportages/2023/04/19/wettelijke-regels-toepassen-staalslakken-dekken-risicos-voor-mens-en-milieu-niet-af
https://onseerbeekbrummen.nl/stort-doornweg/

